

Ketoconazole

【TKET】 Ketoconazole® Cream 20mg/g, 10g/Tube

ATC Code : D01AC08

中文名： 必克多黴乳膏 «杏輝»

適應症： 皮膚黴菌和酵母菌所引起的皮膚、頭髮及指甲感染症。

藥理分類： **Antifungal Agent, Imidazole Derivative; Topical.**

用法用量： Apply once daily to the affected areas of the skin.
Therapy should be continued for 2 weeks in order to minimize the risk of recurrence.
Safety and efficacy of 2% cream not established in children; 2% cream has been used without unusual adverse effect in children 2 days to 12 years of age.

不良反應： 皮膚局部反應(刺激感、灼熱感)。

注意事項： 若同時使用類固醇藥膏，可於白天使用類固醇藥膏，晚上使用 Ketoconazole Cream.

懷 孕 期： 1.局部使用不會經由皮膚吸收，可用於孕婦(仿單)。
2. Topical ketoconazole may be used for the treatment of infectious atopic dermatitis complications in pregnant women (Vestergaard 2019).

授 乳 期： 1.局部使用不會經由皮膚吸收，可用於哺乳婦(仿單)。
2. Do not apply to the nipple or surrounding area to avoid direct contact with infants who are breastfeeding.